
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č.2/2013 ze dne 4.2.2013 

 
Místo konání :          zasedací místnost obecního úřadu 
Čas zahájení :          17.00 hod      
Čas ukončení :         18:50 hod 
Přítomní členové zastupitelstva obce: Ing. Jiří Horák, Miloslava Marečková, MUDr. Ladislava Harrerová, Ing. 
Karel Dohnal, Ing. Heda Pellarová, František Salavec 
Omluven: MUDr Jindřich Samek 
Počet přítomných členů zastupitelstva : 6 
Zasedání usnášeníschopné : ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu:  MUDr. Ladislava Harrerová, Ing. Heda Pellarová 
 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta obce pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 6  členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční většina a 
tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen na elektronické i 
fyzické úřední desce.  
Návrh usnesení č.1/2/2013 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání č.1/2013 ze dne 14.1.2013 
Hlasování: 
Pro :   6  
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
1.2 Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu 7 dní předem zveřejněn na 
elektronické i fyzické úřední desce. Dále navrhl ověřovatele zápisu – MUDr. Ladislava Harrerová, Ing. Heda 
Pellarová. 
Návrh usnesení č. 2/2/2013:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu –  MUDr. Ladislava Harrerová, Ing. Heda Pellarová 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
2. Projednání Smlouvy o právu provést stavbu propojení jednotné kanalizace na pozemku parc.č. 1319/1 a 
1399/5 v k.ú. Vysoká nad Labem se společností AJM invest s.r.o. 
Starosta předložil a okomentoval. Jedná se o přepad kanalizace u Krátkých v uličce. Toto byla jedna z podmínek 
daných obcí, pro stavbu RD v další rozvojové lokalitě. Podmínky se tedy ze strany investora plní. 
Diskuze. 
Návrh usnesení č.3/2/2013 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje Smlouvu o právu provést stavbu propojení jednotné kanalizace na pozemku parc.č. 1319/1 a 399/5 
v k.ú. Vysoká nad Labem se společností AJM invest s.r.o., dle přílohy tohoto zápisu 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
 



 
3. Projednání Smlouvy o prodeji pozemku p.č. 1301/63 v k.ú Vysoká nad Labem o výměře 39 m2 panu 
Romanu Špičanovi. 
Starosta předložil a okomentoval. Na zasedání dne 10.12.2012 obec odsouhlasila úmysl prodat tento pozemek, 
který má rodina Špičanových  již léta oplocený jako součást dvora. Záměr o prodeji visel předepsanou dobu, 
takže prodej lze uskutečnit. 
Diskuze. 
Návrh usnesení č.4/2/2013 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje prodej pozemku p.č. 1301/63 v k.ú Vysoká nad Labem, druh pozemku ostatní plocha,  o výměře 39 
m2,  panu Romanu Špičanovi, Pod Zámečkem 381/102, Hradec Králové, dle smlouvy v příloze tohoto zápisu, za 
cenu určenou znaleckým posudkem, která činí 5.810 korun.  
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
4. Stanovisko obce k záměru Ekologický program Elektrárny Opatovice a.s. – resumé 
Starosta předložil závěrečný text stanoviska za obec. Navrhl s tímto postojem obce seznámit občany, a to jak 
prostřednictvím zpravodaje, tak webových stran obce. 
Návrh usnesení č.5/2/2013 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje Vyjádření obce Vysoká nad Labem č.2/2013/Hr/P ze dne 22.1.2013, v příloze tohoto zápisu 
pověřuje starostu seznámit s tímto postojem obce občany 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
5. Různé  
5.1 Žádost FK Vysoká nad Labem o finanční příspěvek. 
Starosta předložil a okomentoval. V rozpočtu na rok 2013 je pro FK 100 tis. korun. Je ale třeba jako každoročně 
uzavřít novou smlouvu – viz příloha. 
Dále starosta seznámil zastupitele s požadavkem klubu – poskytnout 4 tréninkové jednotky na našem fotbalovém 
hřišti pro klub FC Hradec Králové, výměnou za přestup Adama Kalaše 
Diskuze. 
MUDr. Harrerová navrhla smlouvu upřesnit : minimálně 20% příspěvku bude použito pro žáky a přípravku. 
Návrh usnesení č.6/2/2013 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje Smlouvu o poskytnutí příspěvku (dotace) pro fotbalový klub FK Vysoká nad Labem  pro rok 2013 ve 
výši 100 tisíc korun, dle přílohy tohoto zápisu. Do smlouvy bude doplněna podmínka: minimálně 20% příspěvku 
bude použito pro žáky a přípravku. 
dává souhlas vlastníka s poskytnutím 4 tréninkových jednotek na fotbalovém hřišti Vysoká nad Labem  pro 
klub FC Hradec Králové, výměnou za přestup Adama Kalaše 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
 
 
 
 



5.3. Zadávací studie na víceúčelovou halu. 
Starosta předložil a okomentoval. Na minulém zasedání byly definovány některé připomínky směrem 
k projektantovi. Starosta je podrobně projednal s projektantem s následujícím výsledkem: 

- výšku haly lze skutečně snížit, minimálně o 1,5 m. Je nutno brát v úvahu, že sice střecha je výš, ale pod 
ní je ještě konstrukce. 

- Dispozice sociálek, šaten atd. – bude třeba  posílení dámských toalet pro veřejnost 
- Velikost palubovky. Projednávaný návrh je 18 x 33m (totéž, co bylo v původním projektu v roce 2008). 

Starosta navrhl tuto velikost zachovat, a to z následujících důvodů:  
o Na všechny běžné sporty to stačí (volejbal: 9x18m, tenis: 24x11m, basket: 28x15m, badminton 

13,4x6m ). Nestačí to pouze pro soutěžní zápasy florbalu (20x40 m) 
o Od vedení florbalu v HK je informace, že v HK je velký nedostatek nejen soutěžních ploch (tedy 

20x40m), ale i menších, tréninkových. Na námi uvažované velikosti se dá trénovat bez 
problémů. 

o Ze zkušeností ze Třebše je větší zájem ze strany „normálních“ lidí (sokolové, maminky s dětmi, 
chlapi na fotbálek) o menší halu. Proto se tam taky staví vedle velké haly ještě malá. 

o Tato menší plocha (a s ní hala) je levnější, jak stavebně, tak provozně.  
o Pravděpodobně bude i jednodušší projednávání na úřadech, protože neměníme půdorys stavby 

Diskuze 
 

Starosta navrhl následující postup: 
1. Projektant dokončí aktualizaci projektu 
2. Materiál bude dán k dispozici všem (fotbalisti, cvičící ženy, basketbalisti, ale i „běžní“ občané) 

k připomínkování. Tím „vychytáme mouchy“  a zároveň seznámíme všechny občany s tím, co chystáme. 
3. Na příštím zasedání potvrdíme  konečnou podobu stavby 
4. Bude vypracována zadávací dokumentace k výběrovému řízení 

 
Starosta dále uvedl, že v ideálním případě bychom letos mohli zahájit stavbu tak, aby na podzim byla minimálně 
základová deska. Důvody jsou jasné : 

– příznivá úroková sazba – nižší než inflace!!(v roce 2012 byla inflace 3,3%!!)  
– nízké ceny stavebních prací  
– vzrůstající zájem ze strany velké většiny občanů 

Diskuze. 
 
5.4. Ostatní:  
Nákup ozvučení na hřbitov 
Starosta připomněl, že používaná aparatura je již stará a málo výkonná. Uvedl, že poptal nákup nové soupravy, 
včetně mikrofonu a dvou stojanů na reprobedny, cena do 20 tis. korun. Využití: nejen pohřby a Dušičky, ale i jiné 
venkovní akce (dětský den,…) 
Zastupitelstvo souhlasí s nákupem aparatury, cena do 20 tis. korun. 
 
Zasedání finančního výboru: středa 13.2.2013, od 16 hodin. 
 
Změna trasy linky Pardubice – Hradec Králové. Starosta seznámil zastupitele s dopisem firmy OREDO, kde 
oznamují, že od 3.3.2013 nebudou z finančních důvodů linkové autobusy zajíždět na zastávku „Točna“. 
 
Žádost o dotaci z Ministerstva pro místní rozvoj. 
Starosta seznámil zastupitele s podmínkami dotace. Je možné žádat o příspěvek na zřízení či vybavení dětského 
hřiště, maximální výše 400 tis. korun, dotace až 70%. Navrhl zažádat o dotaci na obnovu a rozšíření vybavení 
dětského hřiště U Huberta a na zahradě MŠ. 
Diskuze 
Návrh usnesení č.7/2/2013 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje úmysl žádat o dotaci z MMR, podpora obnovy a rozvoje venkova, dotační titul č.2, na obnovu a 
rozšíření dětského hřiště ve Vysoké nad Labem 
potvrzuje, že tento záměr je v souladu s rozvojovými dokumenty obce. 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 



 


